
 Z Á P I S N I C A

              z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v obci Veľaty
                          konaného dňa 15.12.2022 o 17.00 hod., v zasadačke obecného úradu

Program:

1.   Otvorenie zasadnutia
2.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3.   Schválenie programu
4.   VZN č. 1/2023 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu
      a vzdelávanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, ktorých
      zriaďovateľom je Obec Veľaty
5.   Dodatok č. 2/2023 k VZN č. 1/2017 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne
      odpady a drobné stavebné odpady na území obce Veľaty za kalendárny rok 
6.   Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 2023 a viacročného rozpočtu
7.   Schválenie rozpočtu obce na rok 2023 a viacročného rozpočtu
8.   Schválenie plánu kontrolnej činnosti na I. a II. polrok 2023
9.   Rozpočtové opatrenie č. 3/2022
10. Doplnenie člena dozornej rady
11. Diskusia
12. Rôzne
13. Záver

K bodu 1/
Pán starosta Prof. MVDr. Mikuláš Levkut DrSc., privítal prítomných a otvoril  zasadnutie OZ.

K bodu 2/

Pán starosta navrhol:
zapisovateľa zápisnice:          Mária Pačutová
overovatelia zápisnice:          Ing. Vass Róbert, Mgr. Rusňák Roland

Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 7/a/2022

K bodu 3/
Schválenie programu obecného zastupiteľstva

Jednomyseľný súhlas, bolo prijaté uznesenie č. 8/a/2022



K bodu 4/
P. starosta oboznámil poslancov s VZN č. 1/2023 o určení výšky finančných príspevkov na 
čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelávanie a nákladov spojených so stravovaním v 
školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec Veľaty, ktoré je zverejnené na 
stránke obce Veľaty.
VZN č. 1/2023 sa schválilo bez pripomienok.

Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 9/a/2022

K bodu 5/
P. starosta oboznámil s Dodatkom č. 2/2023 k VZN č. 1/2017 o miestnych daniach a o miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Veľaty za kalendárny rok, 
je potrebné zvýšiť ročnú sadzbu za TKO na 14 €/os.
Občania obdržia leták v ktorom budú podrobnejšie informovaní o poplatkoch za komunálne odpady
a systéme triedenia. 

Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 10/a/2022

K bodu 6/
Kontrolórka p. Hudáčková prečítala stanovisko k návrhu rozpočtu obce na rok 2023 a viacročného 
rozpočtu

OZ berie na vedomie 

K bodu 7/
OZ schvaľuje rozpočet obce na rok 2023 s doplnkami:
- presun finančných prostriedkov vo výške 3 000€ ( mzda starostu + odvody ) z položiek
0111611,612,625001,625002,625003,625007 v prospech FK Veľaty
Ing. Domaracký konštatoval, že potrebujú navýšiť na 14 000€, čiže im chýba ešte 1000€.
OZ odsúhlasilo, že v priebehu roka sa upraví rozpočet pre FK Veľaty

Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 11/a/2022
OZ berie na vedomie viacročný rozpočet na roky 2024 2025

K bodu 8/
P. kontrolórka prečítala návrh plánu kontrolnej činnosti na I. a II. Polrok 2023
JUDr. Ing. Čuchráč konštatoval, aby sa vykonala kontrola uznesení

Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 12/a/2022

K bodu 9/
P. kontrolórka oboznámila prítomných s Rozpočtovým opatrením č. 3/2022

Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 13/a/2022



K bodu 10/
P. starosta informoval, že treba doplniť člena do dozornej rady soc.podniku Thermostav, s.r.o., 
nakoľko p. Rusňák už nie je poslancom. Navrhol poslanca Tomáša Pačutu.

Hlasovanie:
Za: JUDr. Ing. Čuchráč, Ing. Domaracký, Eliaš, Ing. Kolesár, Mgr. Rusňák, Ing. Vass
Zdržal sa: Pačuta

Bolo prijaté uznesenie č. 14/a/2022

K bodu 11 a 12/
Ing. Domaracký sa informoval ohľadom rekonštrukcie MŠ, v akom je to štádiu.
P. starosta odpovedal, že cez vianočné prázdniny sa začnú práce s rekonštrukciou elektriny a 
úpravou stropov. Maľovanie stien a rekonštrukcia kúrenia sa zrealizuje v jarnom období.

Ing. Domaracký ešte poukázal na problém, ktorý má MŠ s vedúcou školskej jedálne, a sťažnosti od 
rodičov detí na sortiment stravovania.
Poslanci navrhli starostovi, aby napomenul vedúcu školskej jedálne Ing. Krokusovú.

OZ ukladá starostovi prejednať systém stravovania.
Termín: najbližšie OZ

Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 15/a/2022

P. Eliaš informoval o obmene verejného osvetlenia, je možnosť nakúpiť svetlá za lepšie ceny a 
postupne nahradiť úspornejšími svietidlami..
Ing. Kolesár upozornil, že na to asi bude potrebný projekt.

Ukladá sa obecnému úradu zistiť možnosť výmeny verejného osvetlenia v spojení s projektovou 
dokumentáciou.
Zodpovedný: starosta obce
Termín: najbližšie OZ

Jednomyseľný súhlas poslancov, bolo prijaté uznesenie č. 16/a/2022

JUDr. Ing. Čuchráč upozornil, že treba:
- do mailu zasielať s pozvánkou aj prílohy
- hlásenia v rozhlase zverejňovať na stránke obce
- preveriť, či nemusí obec vydávať potvrdenia pre „pouličných“ predajcov

Mgr. Rusňák upozornil na umývadlo v triede ZŠ, nie je urobený odpad.
P. Pačuta navrhol, aby sa to spravilo svojpomocne 
Taktiež sa informoval ohľadom osvetlenia v parku ( je na to projekt ), že by bolo dobré dať svetlo aj
k jazierku a zaviesť kamerový systém v obci, ak by bola taká výzva.

Ing. Kolesár pripomenul, že treba zrezať stromy na cintoríne a vypracovať program obce, čo sa 
plánuje vo volebnom období 2022 - 2026

K bodu 13/
V závere sa pán starosta poďakoval prítomným za účasť.



Zapísala: Mária Pačutová

Overovatelia zápisnice:        Ing. Vass Róbert   

                                              Mgr. Rusňák Roland                                    
                                                                                             

                                                                                                       
                                                             

                                

Vo Veľatoch, 15.12.2022                                                      Prof. MVDr. Mikuláš Levkut, DrSc.
                                                                                                                  Starosta obce


